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Kedves Hallgatótársaim! 

 

Engedjétek meg, hogy bemutatkozzam, ha még nem ismernétek: Ficzere Norman 

vagyok, jelenleg az államtudományi szak harmadéves hallgatója. Életem útjának 

két különböző pontját nevezhetem otthonnak. Tiszaújvárosban, Borsod déli 

részén nőttem fel, majd gimnáziumi éveimet Debrecenben töltöttem. Három évvel 

ezelőtt családommal Veszprém megyébe, Tapolcára költöztünk, így ismét egy új 

helyet hoztam be az életembe. 

A legfőbb indító erőm az, amiért ismét vállalom a hallgatói önkormányzati 

választásokon való részvételt, az az elkötelezettség, amellyel a karunk 

hallgatóinak mindennapjait az egyetemen jobbá és sikeresebbé szeretném tenni. 

Az előző évben a Hallgatói Önkormányzat Gazdálkodási és Szociális ügyekért 

felelős alelnökeként dolgozhattam, és ennek keretében mély betekintést nyertem 

a szervezet működésébe. Emellett vezettem a Diákjóléti Bizottságot, ahol a 

pályázati folyamatok zökkenőmentes lebonyolítására összpontosítottunk. 

 

A Diákjóléti Bizottság munkájával kapcsolatban elmondhatom, hogy a tavalyi év 

során számos pályázatot sikerült megmentenünk a hibás leadás okozta 

problémáktól. Ugyanakkor továbbra is több kihívás áll előttünk a pályázatok 

beküldése terén, különösen az előző félévben bevezetett Hallgatói Térítési és 

Juttatási Szabályzat változtatásai miatt. Ezen a területen erőteljesebb tájékoztatást 

tervezek a hallgatók felé. Aktívan használnám a Diákjóléti Bizottság Facebook 

csoportját példákkal és információkkal, azonban figyelembe kell venni, hogy 

fontos az információk átláthatóságának megőrzése, hogy a hallgatók könnyen 

megtalálják a válaszokat a kérdéseikre. A jövőben arra törekszem, hogy a 

pályázati időszakok során tartott fogadóórák segítségével közvetlenül is 

segíthessek a hallgatóknak a problémáik megoldásában, mert úgy vettem észre, 

így könnyebben megtudjátok fogalmazni a gondolataitokat. 

Azon túlmenően, a Bizottságon belül fokozni kívánom a közösségi eseményeket, 

mivel hiszem, hogy a hatékonyabb kommunikáció és együttműködés érdekében 

fontos a csapattagok közötti közeledés, ami erősíti a kollegiális kapcsolatokat. 

 

A kultúra népszerűsítése is rendkívül fontos számomra, és úgy vélem, hogy a 

Kultúrkörök szorosabban bekapcsolódhatnak az egyetemi életbe. Ehhez tervezem 

a Hallgatói Önkormányzat és a kulturális körök közötti együttműködés erősítését, 

hogy a hallgatók még inkább részt vehessenek ezekben az eseményekben. 



Szeretném kiemelni azokat a lehetőségeket, amelyekről sok hallgató talán nem 

tud, például az alkotmánybíró úr által tartott zeneszalonokat vagy a jogállam 

dráma szabadon választható tárgyat. 

A kommunikáció számomra alapvető fontosságú, és arra ösztönzöm 

mindnyájatokat, hogy bátran forduljatok hozzám vagy a Hallgatói Önkormányzat 

más tagjaihoz kérdéseitekkel. Az információk elérése fontos, és ígérem, hogy 

mindent megteszek annak érdekében, hogy segítsek nektek. 

 

Végezetül, célom továbbra is az, hogy a karunkon egy barátságosabb és élhetőbb 

környezetet teremtsek, ahol mindenki számára elérhető segítség és támogatás áll 

rendelkezésre. Bízom benne, hogy a fentiek és az eddigi munkám alapján 

szavaztok rám az önkormányzati választáson, és lehetőségetek lesz arra, hogy 

továbbra is képviselhesselek és segítselek titeket. Ha bármilyen kérdésetek vagy 

észrevételetek van, ne habozzatok felkeresni engem e-mailen, messengeren vagy 

személyesen az egyetem területén. 

Köszönöm a figyelmeteket, és várom az együttműködést, hogy közösen jobbá 

tegyük az egyetemi életünket! 😉 (Puszi pacsi) 

 

 

 


